
Kolejní klub Pod-O-Lee 
 

 

 
Stránka 1 z 3 

Zápis schůze představenstva ze dne 27.5.2021 

 

  

Místo: MS Teams   

Zapisuje: Michaela Javanská   

Přítomni: Lukáš Novotný (P) HP  

 Michaela Javanská (M, ZSBC) HP  

 Karel Čtvrtečka (SN) HP  

 Jan Picka (SS) HP  

 Ondřej Cakl (SP) HP  

 Matěj Bohůněk (SG) HP  

 Štěpán Tichý (ZSBF) HP  

 Kateřina Štouračová (ZSP)   

 Ondřej Kaucký (host)   
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20:14 Předseda zahajuje schůzi. Počet lidí s hlasovacím právem: 7.  

Usnesení č. 1:  Představenstvo kolejního klubu Pod-O-Lee schvaluje program schůze zaslaný do 

konference predstavenstvo@pod.cvut.cz 27. 5. 2021 ve 20:15. 

∑: 7 ; +: 7 ; -: 0 ; ±: 0 

Usnesení bylo přijato. 

Bod č. 1  Kolečko 

1. SG 

SG se rozhodl, že by chtěl rezignovat na svoji funkci. Rezignaci zvažoval už delší dobu, ale chtěl 

po svém mandádu předávat fitko s čistým štítem. Důvodem rezignace je jeho nepřítomnost na 

kolejích a tedy nemožnost obratem řešit případné problémy. SG se s P domluvil, že společně ještě 

dodělají inventury. S Ondřejem Kauckým, který by měl být jmenovaný pověřeným správcem, bude 

nadále v kontaktu a stejně tak i s budoucím novým správcem. P děkuje za dosavadní práci a 

vyjadřuje společnou lítost, že SG končí.  

Matěj Bohůněk rezignuje na správce Pod-O-Gym. P rezignaci přijímá.  

Počet lidí s hlasovacím právem: 6.  

Bod č. 2  Vyhlášení voleb 

Předseda kolejního klubu Pod-O-Lee vyhlašuje volby na Správce Pod-O-Gym kolejního klubu Pod-

O-Lee. 

Usnesení č. 2:  Představenstvo kolejního klubu Pod-O-Lee jmenuje následující členy volební 

komise: 

• Michaela Javanská (ID 6001) (předsedkyně volební komise) 

• Lukáš Novotný (ID 6726) 

• Štěpán Tichý (ID 8129) 

∑: 6 ; +: 6 ; -: 0 ; ±: 0 

Usnesení bylo přijato. 

Bod č. 3  Ostatní 

1. P 

Před začátkem schůze proběhla schůzka mezi P, exSG a Ondřejem Kouckým. Mezi sebou se 

domluvili, jak by měl Pod-O-Gym v následující době fungovat. V současnosti není možné brát 

zájemce o gym do posilovny se správcem se podívat. Dalí plán by byl z provozka nechat opravit 

záchody, ostatní čerpání rozpočtu počká na výsledek voleb a tedy i nového správce.  

Předseda jmenuje pověřeným správcem Pod-O-Gym Ondřeje Kauckého (ID 8069), který bude 

funkci zastupovat, dokud nebude zvolen nový správce.  
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Registrace nových členů v současné době budou probíhat přes televizory. Ohledně externistů P 

prosí, aby SS zjistil počet aktivních členů vůči počtu aktivních ubytovaných, kteří posilovnu 

používají. ExSG navrhuje, abychom rozlišovali externisty studenty a externisty nestudenty. P 

reaguje, že to záleží na tom, jak si to do budoucna nastaví nový správce.  

P děkuje ještě jednou exSG za jeho práci pro klub.  

20:33 Předseda ukončuje schůzi. 

 


